
Z á p i s n i c a
z  V. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rudníku

konaného dňa 24.8.2023 o 17,30 hod

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1)

1. Otvorenie  
A) Na  úvod  zasadnutia  starostka  obce  prítomných  privítala.  Starostka  ospravedlnila

poslankyňu p. Ivanu Cyprysovú a poslanca Bc. Michala Mičku, ktorí sa rokovania
nezúčastnili.  Následne  pristúpilo  obecné  zastupiteľstvo  k hlasovaniu  a počtom  5
hlasov  schválili program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení
3. Voľba hlavného kontrolóra Obce Rudník
4. Prejednanie žiadostí 
5. Majetkovoprávne veci
6. Správa komisie na ochranu verejného záujmu
7. Schválenie školských obvodov
8. Interpelácie poslancov
9. Rôzne
10. Záver

      (uznesenie č. 46A)/2023)

B) Starostka obce navrhla členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.

      Do návrhovej komisie  boli schválení: MVDr. Martin Cibulka, Jaroslav Dinžík

      Za overovateľov zápisnice boli schválení: Ing. Pavol Konečný, Jana Zemanová

             Schválené počtom hlasov  5 (uznesenie č. 46B)/2023)

     C) Starostka  určila za zapisovateľku p. Lenku Foltýnovú 

2. Kontrola uznesení  

     V kontrole  uznesení  (príloha  č.  2)  dala  starostka  slovo hlavnej  kontrolórke,  ktorá
informovala  obecné  zastupiteľstvo  o jednotlivých  uzneseniach  uvedených  v kontrole
uznesení. Pri  uznesení č. 141/2022, ktoré sa týkalo žiadosti občanov z lokality U Mockov
o vybudovanie vodovodu starostka podala informáciu, že firma BVS, a.s. premerala tlak
vody U Skalských,  keďže  uvedená  vodovodná vetva  je  najbližšie  k lokalite  U Mockov.
Uvedený tlak nie je veľmi vyhovujúci,  BVS, a.s. spolu s projektantom skonštatovali, že aj
jestvujúce potrubie už nie je veľmi vyhovujúce a bolo by potrebné ho vymeniť. BVS, a.s.
po reálnom posúdení uvažuje i o možnosti napojiť vodovod od jestvujúceho privádzača od
Sládečkov, kde síce nie je vodovod, ale prechádza okolo. Na základe uvedeného starostka
oslovila starostu obce Jablonka a anketu občanov trvale bývajúcich a chalupárov z lokality
U Sládečkov o záujem napojenia sa na vodovod. Podľa starostky by napojenie vodovodu od
Sládečkov  bolo  najreálnejšie  a najvýhodnejšie  z hľadiska  riešenia  uloženia  potrubia  do
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pozemkov, ktoré sú v katastri obce Jablonka obecné a v katastri  obce Rudník v správe SPF.
Uvedeným riešením by sa obec vyhla riešeniu zaťažiť  pozemky súkromných vlastníkov
vecnými bremenami. Riešiť vodovod od Sládečkov by bola jednoduchšia a hlavne lacnejšia
varianta ako riešiť vodovod cez Skalských s nutnou výmenou potrubia. V súčasnej dobe sa
čaká  na  vyjadrenie  BVS,  a.s.,  odkiaľ  budú  chcieť  napájať  vodovod  a následne   môže
projektant pripraviť projektovú dokumentáciu. O slovo sa prihlásil občan Vrbovský, ktorý
sa opýtal kto osloví BVS, a.s., či projektant alebo starostka. Starostka informovala, že na
rokovania s BVS, a.s. chodí projektant aj kvôli technickým parametrom. Ďalej sa občan
Vrbovský dotazoval, ako sa budú riešiť vlastníci pozemkov, ktorí sa nestarajú o pozemky –
nekosia ich. Starostka uviedla, že zoznam pozemkov s menami vlastníkov bol zaslaný na
riešenie na Pozemkový úrad do Nového Mesta nad Váhom. 
Uznesenie  23/2023 –  žiadosť  p.  Štefana  Sadloňa  ohľadom dojednania  zmluvy,  kúpnej
zmluvy  o odstránenie  žumpy  k stavbe  súp.  č.  16.  K uvedenému  všetky  podklady  sú
pripravené,  prerokované  s právnikom.  Starostka  dodala,  že  p.  Michalčak,  na  ktorého
pozemku sa žumpa nachádza, si dal 2.8.2023 žiadosť na obecný úrad o odstránenie žumpy
z jeho  pozemku.  Ďalej  uviedla,  že  sú  už  vypracované  znalecké  posudky,  kde  hodnota
žumpy je nižšia ako vybudovanie novej žumpy. V súčasnej dobe starostka rieši stretnutie
s právnikom,  kde  bude  prizvaný  i p.  Sadloň.  Starostka  ďalej  informovala  OZ,  že  dala
naceniť i obecný pozemok nad súp. č. 18. Poslanec Srnánek sa opýtal, či je s p. Sadloňom
dohodnuté, kto bude znášať náklady na odstránenie žumpy pri predaji pozemku. Uvedené
bude predmetom rokovania s právnikom. Poslanec Srnánek sa opýtal,  kto je vlastníkom
žumpy, komu patrí žumpa majetkovo, keďže pozemok je obecný a budova súp. č. 16 patrí
p. Sadloňovi. Starostka odpovedala, že žumpa majetkovo akoby neexistovala. Na základe
uvedeného poslanci  Srnánek a Dinžík navrhujú žiadnu novú žumpu nebudovať  k stavbe
súp. č. 16.
Uznesenie č. 43/2023 – ukončenie nájomnej zmluvy s firmou Slovak Telelekom. Starostka
podala informáciu, že firma Slovak Telekom sa telefonicky ozvala a súhlasila s predĺžením
nájomnej zmluvy a s navýšením nájmu. Obci bude zaslaný návrh dodatku k zmluve.
Uznesenie č. 44/2023  - zrušenie verejnej obchodnej súťaže na prenájom odstavnej plochy
č. 2 a č. 3. K uvedenému uviedla,  že po zistení, že na uvedených miestach parkujú autá
s poznávacími značkami mimo náš okres, pridelí uvedené miesta v predstihu. K dnešnému
dňu nedostala cenovú ponuku na ďalšie parkovacie miesta.

    V kontrole  uznesení  starostka  otvorila  otázku  vybudovania  osvetlenia  smerom  na
Machlové.  Kde  informovala  OZ,  že  už  dva  mesiace  žiada  kolegu  starostu,  ktorý  obci
vypracoval najlepšiu cenovú ponuku na uvedené osvetlenie, ale viac sa k tomu nevyjadril.
Ďalej požiadala OZ, aby sa vyjadrili, či uvedené osvetlenie nebude lepšie ťahať vzduchom
ako ukladať do zeme. O slovo sa prihlásil poslanec Ing. Konečný, ktorý sa vyjadril,  že
ťahanie osvetlenia  vzduchom je obrovský problém z dôvodu padania haluzí,  stromov –
hrozí vysoká poruchovosť. Ostatní poslanci sa tiež priklonili  k názoru urobiť osvetlenie
ťahaním v zemi. V priebehu riešenia otázky osvetlenia sa starostke ozval kolega starostka
ohľadom osvetlenia  a dohodli  sa  na  cene  aj  termíne  začatia  prác  priamo  pred  členmi
obecného zastupiteľstva. 

 Následne obecné zastupiteľstvo zobralo kontrolu uznesení na vedomie počtom 5 hlasov.
(uznesenie č. 47/2023)
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6. Správa komisie na ochranu verejného záujmu  

     V tomto bode rokovania starostka informovala o svojom majetkovom priznaní za rok
2022.  Uvedené  majetkové  priznanie  je  povinná  predkladať  každý  rok  komisii  na
ochranu  verejného  záujmu.  Komisia  skontrolovala  Oznámenie  funkcií,  zamestnaní,
činností  a majetkových  pomerov,  ktoré  predložila  starostka  Monika  Malcová
a z uvedeného  zasadnutia  vyhotovila  zápisnicu  (príloha č.  5).  Obecné zastupiteľstvo
zobralo  Zápisnicu  na  ochranu  verejného  záujmu  na  vedomie  počtom  hlasov  5.
(uznesenie č. 54/2023)

7. Schválenie školských obvodov  
           
          Starostka v bode Schválenie školských obvodov informovala, že uvedený bod sa
schvaľuje  každý  rok,  keďže  sa  týka   preplácania  dopravného  novým  dochádzajúcim
žiakom  s trvalým  pobytom  v obci  Rudník,  ktorí  navštevujú  základnú  školu  v inej
obci/meste.  Deti s trvalým pobytom v obci  Rudník navštevujú konkrétne I. ZŠ Myjava,
II. ZŠ Myjava a ZŠ Stará Turá  ( príloha č. 6, príloha č. 7 a príloha č. 8). Z uvedeného
dôvodu je potrebné schváliť tri školské obvody. Obecné zastupiteľstvo nemalo námietky
a pristúpilo  k hlasovaniu,  v ktorom  schválilo  novým  dochádzajúcim  žiakom  z obce
Rudník tri školské obvody počtom hlasov 5. (uznesenie č. 55/2023, uznesenie č. 56/2023
a uznesenie č. 57/2023)

8. Interpelácie poslancov  
      

8.1. V tomto  bode  sa  o slovo  ako  prvý  prihlásil  poslanec  Ing.  Konečný,  ktorý
informoval,  že dňa 25.8.2023 bude zrealizovaný posledný odvoz drevnej hmoty,
ktorá  ide  odberateľovi.  Upozornil  na  problém  ceny.  Uviedol,  že  cena  dreva  –
cenník bol schvaľovaný v januári  2023 a v súčasnej  dobe sa cena dreva na trhu
posunula smerom dolu, čím sa aj uvedené drevo predá za zníženú cenu. Poslanec
Konečný uviedol, že uvedené drevo bolo ponúknuté na odpredaj aj občanom, ale
nemali  záujem,  keďže drevná hmota  je  už zčasti  znehodnotená  –  spráchnivená,
porastená hubami atď. Cenu bude vedieť až 25.8.2023 a uviedol, ak by cena bola
veľmi  rozdielna,  tak  sa  k tomu  samozrejme  urobí  nejaký  zápis,  v ktorom bude
doložené písomné vyjadrenie Ing. Konečného prečo je cena voči cenníku nižšia.
Kvôli jedinému sortimentu dreva nemalo význam meniť do konca roku 2023 celý
cenník. Ďalej uviedol, že ešte zostáva v tomto roku niekoľko samovýrob, zrezanie
suchárov a predaj dreva by za rok 2023 bol uzavretý a od októbra 2023, aby sa
v lese  už  drevo  nerobilo.  Pre  rok  2024  poslanec  Ing.  Konečný  uviedol,  že  je
potrebné  rozhodnúť  sa  akým  spôsobom  sa  bude  drevo  predávať,  či  formou
samovýroby,  alebo predajom obyvateľom a odberateľom.  Alebo rok 2024 sa dá
pauza, ale v tom prípade bude výpadok na tržbách. Ďalej uviedol, že potrebné pre
budúce obdobia vypracovať podmienky prideľovania dreva.
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8.2. Poslankyňa  Zemanová  oznámila  poruchu  na  rozhlase  v Švancarovej  doline.
Starostka uviedla, že uvedený problém sa bude riešiť.

8.3. Poslanec  Srnánek  sa  informoval  o prekládke  autobusovej  zastávky  U Hluchých.
Starostka uviedla,  že momentálne sa nič nedeje.  Neozval sa ani p. Smetana,  ani
projektant p. Smetanu, ani p. Smetana ohľadom stretnutia s p. Hladkým ohľadom
financovania prekládky uvedenej autobusovej zastávky. Následne nastala diskusia
členov obecného zastupiteľstva.

9. Rôzne  
9.1.  O slovo  sa  prihlásil  občan  Michal  Michalec,  veliteľ  hasičského  zbor  obce

a dotazoval  sa preplatenia  mzdy za dni,  kedy absolvoval  školenie za hasičov za
Obec  Rudník.   K uvedenému  mu  starostka  obce  vysvetlila,  že  ním  predložená
žiadosť neobsahovala všetky potrebné podklady a akonáhle budú tieto kompletné,
ušlá mzda mu bude preplatená.  

9.2. Ďalej občan Michal Michalec oboznámil starostku, že našiel na našom webovom
sídle  oznam  zo  dňa  19.7.2023  ohľadom  zvýšeného  rizika  požiaru  a ona  ako
starostka obce ho mala  informovať a zriadiť  protipožiarnu hliadku.  Starostka na
uvedené odpovedala, že uvedený oznam bol vyhlásený, zverejnený na našom webe
a ona  nemala  vedomosť  o tom,  že  je  jej  povinnosťou  informovať  ho  a ani
o povinnosti zriadiť protipožiarnu hliadku. Na uvedené ju p. Michal Michalec ako
veliteľ hasičov mohol upozorniť, keďže vedel o tejto povinnosti.

9.3. Ďalej  občan  Michal  Michalec  sa  opýtal,  či  je  nutné  vypínať  od  24,00  hod.
osvetlenie, či obec na tom má nejaké úspory. Lebo v noci stretol diviaka aj líšku
a bolo  mu  to  nepríjemné.  Starostka  informovala,  že  úspora  je  veľká  a väčšina
okolitých  obcí  taktiež  vypína  osvetlenie.  Starostka  ďalej  uviedla,  že  obec  bude
meniť dodávateľa elektrickej energie.

9.4. Ďalší problém, na ktorý občan Michal Michalec poukázal, boli poškodené poklopy
na chodníkoch a mreža v ceste pri dome súp. č. 15. K uvedenému starostka uviedla,
že  poškodené  poklopy  sa  priebežne  vymieňajú,  ale  veľkým  problémom  je
parkovanie hlavne veľkých va ťažkých áut na chodníkoch a na poklopoch, čím sa
poklopy poškodzujú. 

9.5. Do diskusie  sa  zapojil  poslanec  Srnánek,  ktorý  sa  opýtal  p.  Michala  Michalca,
prečo sa nerobí Hasičská súťaž, ktorá bola jednou z veľkých akcií obce Rudník. P.
Michalec  uviedol,  že  veľký  problém  je  s pripojením  elektriny.  Poslanec  Ing.
Konečný  dodal,  že  elektrina  sa  dá  na  akciu  stiahnuť  zo  stĺpa  ako  samostatné
odberné miesto na konkrétnu akciu. P. Michalec uviedol, že aj WC majú rozbité,
ďalší  problém  je  kosenie  cvičiska.  Poslanec  Ing.  Konečný  uviedol,  že  pomoc
hasičov  je  výrazná  pre  obec,  ale  taktiež  uvedená  Hasičská  súťaž  bola  jednou
z veľkých a podstatných akcií obce.

6



9.6. O slovo sa prihlásil občan Ing. Duga Štefan, ktorý sa informoval ako sa dá ošetriť,
aby autá neparkovali na chodníkoch. Starostka uviedla, že uvedený problém sa dá
riešiť nahlasovaním uvedeného parkovania policajtom.

10. Záver  
     V tomto bode programu starostka poďakovala členom obecného zastupiteľstva za účasť
a ukončila zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Rudníku o 20,00 hod..

Uznesenie č. 46/2023

Obecné zastupiteľstvo v Rudníku:
A) schvaľuje program rokovania: 

11. Otvorenie 
12. Kontrola uznesení
13. Voľba hlavného kontrolóra Obce Rudník
14. Prejednanie žiadostí 
15. Majetkovoprávne veci
16. Správa komisie na ochranu verejného záujmu
17. Schválenie školských obvodov
18. Interpelácie poslancov
19. Rôzne
20. Záver

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek, Jana Zemanová
hlasovali proti:    -
zdržali sa hlasovania:  -

B)  schvaľuje:  návrhovú komisiu v zložení:  MVDr. Martin Cibulka, Jaroslav Dinžík

  overovateľov zápisnice: Ing. Pavol Konečný, Jana Zemanová

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek, Jana Zemanová
hlasovali proti:  -  
zdržali sa hlasovania: -

Uznesenie č. 47/2023

     Obecné zastupiteľstvo v Rudníku berie na vedomie kontrolu uznesení.

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek, Jana Zemanová
hlasovali proti:  -  
zdržali sa hlasovania:  -
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Uznesenie č. 48/2023

A) schvaľuje doplnenie volebnej komisie o člena: Janu Zemanovú

             hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek

hlasovali proti: -    
zdržali sa hlasovania: Jana Zemanová

B) schvaľuje tajné hlasovanie voľby hlavného kontrolóra obce Rudník ako podmienku
priebehu voľby.

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek, Jana Zemanová

hlasovali proti:  -   
zdržali sa hlasovania:  -

C) schvaľuje Volebný poriadok pre tajné voľby hlavného kontrolóra (ďalej len HK) obce
Rudník konané dňa 24.8.2023 v nasledujúcom rozsahu: 

1. Voľba sa uskutoční tajným hlasovaním. 
2. Každý  poslanec  obdrží  1  hlasovací  lístok.  Hlasovací  lístok  obsahuje  poradové

číslo, priezvisko a meno kandidáta na funkciu HK, zoradené podľa abecedného
zoznamu. 

3. Na hlasovacom lístku pre voľbu HK sa udelí hlas najviac jednému kandidátovi
zakrúžkovaním poradového čísla pred menom kandidáta. 

4. V prípade nezakrúžkovania  ani  jedného z kandidátov,  zakrúžkovaním viac ako
jedného  kandidáta,  alebo  iným  spôsobom  upravený,  preškrtnutý  či  dopísaný
hlasovací lístok sa prihliada ako na neplatný. 

5. Upravený  hlasovací  lístok  každý  poslanec  vloží  osobne  do  určenej  volebnej
schránky. 

6. Po uplynutí doby na odovzdávanie hlasovacích lístkov, volebná komisia zistí počet
odovzdaných,  počet  platných  a  počet  neplatných  hlasovacích  lístkov  a  počet
hlasov jednotlivých kandidátov. 

7. Za  HK  bude  zvolený  ten  kandidát,  ktorý  získal  nadpolovičnú  väčšinu  hlasov
všetkých poslancov. 

8. Ak  ani  jeden  z  kandidátov  nezíska  nadpolovičnú  väčšinu  hlasov  alebo  obaja
kandidáti  získajú  rovnaký  počet  hlasov,  obecné  zastupiteľstvo  na  tom  istom
zasadnutí OZ vyhlási uznesením druhé kolo volieb. 

9. Spôsob voľby v druhom kole je rovnaký ako v prvom kole volieb HK. (bod 1.- 6.) 
10. V druhom kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorý získal najväčší počet platných

hlasov. 
11. V prípade rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom.
12. Žreb bude ťahať predseda volebnej komisie.

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek, Jana Zemanová

hlasovali proti:    -
zdržali sa hlasovania:    -
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Uznesenie č. 49 /2023

Obecné zastupiteľstvo v Rudníku :

A) berie  na  vedomie správu volebnej  komisie  o  výsledku  voľby hlavného  kontrolóra
obce,

B) konštatuje,  že  na  základe  výsledkov  voľby  hlavného  kontrolóra  obce  bol/bola  do
funkcie hlavného kontrolóra obce Rudník na obdobie od 18.10.2023 do 17.10.2029
zvolený/zvolená p. Jarmila Konečníková,

C) súhlasí s inou zárobkovou činnosťou hlavného kontrolóra obce Rudník.

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka, Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                  Peter  Srnánek, Jana Zemanová

hlasovali proti: -   
zdržali sa hlasovania: -

Uznesenie č. 50/2023

     Obecné zastupiteľstvo v Rudníku 
A) berie na vedomie žiadosť p. Ondreja Liptaia, bytom 916 12  Lubina, Hrnčiarové 835,

o odkúpenie pozemku a častí pozemkov vo vlastníctve obce Rudník zo dňa 28.6.2023,

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek, Jana Zemanová

hlasovali proti: -              
zdržali sa hlasovania: - 

B) poveruje starostku obce prerokovať so žiadateľom zámenu pozemkov podľa nákresu
členov zastupiteľstva v termíne do 14.9.2023. 

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                                 Peter Srnánek, Jana Zemanová

hlasovali proti:  -               
zdržali sa hlasovania:  -

Uznesenie č. 51 /2023 - neprijaté

A) Obecné zastupiteľstvo v Rudníku schvaľuje    zámer  prenájmu poľnohospodárskej pôdy
registra „C“ KN p.č. 22390/2 o výmere 71 600  m2 – orná pôda v katastrálnom území Rudník
ako  prípad  hodný  osobitného  zreteľa,  o ktorom  rozhoduje  OZ  trojpätinovou  väčšinou
všetkých poslancov v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí
v znení neskorších predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom
Obce Rudník, firme BIOMILA, spol. s r.o., IČO 46849513, 906 23  Rudník č.428, na dobu 5
rokov  za  nájomné  vo  výške  50,00  €/ha/rok    (doteraz  50,00  €/ha/rok)  za  celkové  ročné
nájomné vo výške 358,- Eur  (doteraz 358,- Eur) z dôvodu:
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Uznesenie č. 54/2023

     Obecné  zastupiteľstvo  v Rudníku  berie  na  vedomie    Zápisnicu  komisie  na  ochranu
verejného záujmu zo dňa 24.8.2023.
hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                     Peter Srnánek, Jana Zemanová
hlasovali proti: -                
zdržali sa hlasovania:  -

Uznesenie č. 55/2023
     Obecné  zastupiteľstvo  v  Rudníku  schvaľuje  novým dochádzajúcim  žiakom z obce
Rudník, podľa zoznamu žiakov priloženého k zápisnici  školský obvod na  I. ZŠ, Viestova
ulica č. 1, 907 01 Myjava.

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                      Peter Srnánek, Jana Zemanová
hlasovali proti: -               
zdržali sa hlasovania: -

Uznesenie č.56/2023

     Obecné  zastupiteľstvo  v  Rudníku  schvaľuje  novým dochádzajúcim  žiakom z obce
Rudník, podľa zoznamu žiakov priloženého k zápisnici  školský obvod na  II. ZŠ, Štúrova 18, 
907 01  Myjava.

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                     Peter Srnánek, Jana Zemanová
hlasovali proti:  -              
zdržali sa hlasovania:  -

Uznesenie č. 57/2023

     Obecné zastupiteľstvo v Rudníku  schvaľuje   dochádzajúcim  žiakom z obce Rudník,
podľa  zoznamu žiakov  priloženého  k zápisnici   školský obvod na   ZŠ,  Hurbanova  ul.  č.
128/25, 916 01  Stará Turá.  

hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                      Peter Srnánek, Jana Zemanová
hlasovali proti:    -             
zdržali sa hlasovania:  -

Uznesenie č. 58/2023

     Obecné zastupiteľstvo v Rudníku: 
A) berie na vedomie žiadosť p. Andrea Michalčáka zo dňa 2.8.2023,

 
    hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                         Peter Srnánek, Jana Zemanová
   hlasovali proti:    -             
   zdržali sa hlasovania:  -
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B) schvaľuje odstránenie septiku na náklady obce.

    hlasovali za: MVDr. Martin Cibulka,  Jaroslav Dinžík, Ing. Pavol Konečný,
                          Peter Srnánek, Jana Zemanová
   hlasovali proti:    -             
   zdržali sa hlasovania:  -

Monika Malcová                                                               Lenka Foltýnová
starostka obce                                                                     zapisovateľka

Ing. Pavol Konečný       Jana Zemanová
  overovatelia zápisnice
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